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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi a helyzet a kórházi fertőzésekkel?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A Társaság a Szabadságjogokért és az EMMI hosszas pereskedése után, a Kúria idén júniusi jogerős
döntése értelmében ki kell adnia a kórházi fertőzések adatait. Ahogy a szervezet is írta: 
mindenkinek joga van tudni, hogy hányan fertőződnek meg és hányan halnak meg kórházi 
fertőzésben a magyarországi kórházakban. A kórházi fertőzésekről szóló statisztikák pontos 
ismerete azért is fontos, mert sokat elárul arról, hogy egy ország mennyi figyelmet fordít a jó 
minőségű egészségügyi ellátás kiépítésére. A Kúria döntése szerint a kórházi fertőzéses adatoknak 
intézményekre lebontva is nyilvánosaknak kell lenniük.

A július 18-i kormányinfón Gulyás Gergely miniszter úr a törvény betartatására szólította fel a 
minisztériumot, vagyis, hogy a jogerős ítéletnek megfelelően hozza nyilvánosságra a kórházi 
fertőzések adatait.

Tisztelettel kérdezem miniszter urat, mikor tesz eleget az EMMI a Kúria jogerős döntésének 
és hozza nyilvánosságra az adatokat?


